

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES Date: 11-06-2024 04:03:29 PM Subject: Election of a board of directors</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة التاريخ: 2024-06-11 04:03:29 PM الموضوع: انتخاب مجلس ادارة</p>
<p>An extraordinary general assembly meeting was held for the Middle East Complex for Engineering, Electronic and Heavy Industries Co. Ltd. on 6/11/2024 based on an invitation from the General Controller of Companies to elect a Board of Directors. The Board of Directors was elected by acclamation as follows: 1- National Industries Group Holding Company 2- Privatization Holding Company 3- Privatization Holding Company Jordan (number of seats 2) 4- Marwan Hashem Hussein Abu Dhaim</p>	<p>تم عقد اجتماع هيئة عامة غير عادي لشركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة م.ع.م بتاريخ 2024/6/11 بناء على دعوته من مراقب عام الشركات لانتخاب مجلس ادارة وقد تم انتخاب مجلس ادارة بالتزكية على النحو التالي :: 1- شركة مجموعة الصناعات الوطنية القابضة 2- شركة التخصيص القابضة 3- شركة التخصيص القابضة الاردن (عدد المقاعد 2) 4- مروان هاشم حسين ابو دهيم</p>
<p>11-06-2024</p>	<p>11-06-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: hanadi aqarbawi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: hanadi aqarbawi</p>